

The following terms shall have the following meanings/ Definitions

ADIB Business Covered Card means Abu Dhabi Islamic Bank Covered Card issued to Business Covered Cardholders.

Business Covered Cardholder means the person(s) for whom the ADIB Business Covered Card is issued by the Bank including the Principal Covered Cardholder and Supplementary Covered Cardholder.

For the avoidance of any doubt, Conditions No 1 to 16, 19 under Specific Terms and Conditions shall apply to Business Covered Cards. Also, conditions No. 33 and 34 apply as well.

Cashback Benefits (applicable on Business Covered Cards from 01 August 2025)

1. Cashback of 1% on Local spends
2. Cashback of 2% on International spends
3. Cashback of 0.25% on Specific Merchant Category Code spends
4. Total Monthly Cashback that can be earned per month is subject to cover limit of card

Spends other than categories listed above will not qualify for any benefits

Cashback amount will be credited to the Card Account in the following month's statement

For any reversal / refund Transactions, the relevant Cashback of such Transactions shall be deducted back from the Card Account

Cashback will be rounded off to two decimal points.

ADIB may, at its sole and absolute discretion, discontinue or amend any of the benefits/features at any time for any reason whatsoever after the passage of the notice period required in accordance with the regulations of the Central Bank of the UAE.

Cashback is offered as per the below Merchant codes defined by VISA. ADIB is not responsible if a transaction does not get captured under the appropriate Merchant code.

Specific Merchants means any shop or any outlet or any market registered with VISA under categories like Supermarkets, Government Services (e.g. Fines, Taxes, Bonds), Utilities, Education, Service/Petrol Stations, Real Estate Agents, Public Transport (e.g. Taxis, Metro, Buses), Road Tolls/Salik, Charities/ Religious Organizations.

Local Spends - Currency Code 784 (AED transactions)

International Spends - Currency Codes except 784 (non-AED transactions)

يقصد بالمصطلحات التالية المعاني/ التعريفات المقابلة لها:

البطاقة المغطاة للأعمال من مصرف أبوظبي الإسلامي هي البطاقة المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي الصادرة لحامل/ حاملي بطاقات الأعمال.

حامل البطاقة المغطاة للأعمال هو الشخص (أو الأشخاص) الذي أصدر له مصرف أبوظبي الإسلامي بطاقة الأعمال المغطاة وتشمل حامل البطاقة الرئيسية وحامل البطاقة الإضافية.

لتجنب أي شك، تطبق الشروط من رقم 1 إلى 16 و رقم 19 الواردة في الشروط والأحكام الخاصة على بطاقات الأعمال المغطاة. وتطبق أيضا الشروط من رقم 33 إلى 34.

مزايا الإرجاع النقدي (المطبقة على البطاقات المغطاة للأعمال من 01 أغسطس 2025)

1. 1% إرجاع نقدي على النفقات المحلية
2. 2% إرجاع نقدي على النفقات الدولية
3. 0.25% إرجاع نقدي على النفقات لدى فئة رمز التجار المحددين
4. يخضع أقصى إرجاع نقدي الذي يمكن منحه شهريا لحد غطاء البطاقة

لن تتأهل النفقات بخلاف الفئات المذكورة أعلاه للحصول على أي مزايا

سيتم إضافة مبلغ الإرجاع النقدي إلى حساب البطاقة في كشف حساب البطاقة للشهر التالي

يخصم الإرجاع النقدي للمعاملات التي تم عكسها أو استردادها من حساب البطاقة

يتم تقريب الإرجاع النقدي إلى أقرب خانتين عشريتين.

يجوز لمصرف أبوظبي الإسلامي، وفقاً لتقديره المنفرد والمطلق، إيقاف أو تعديل أي من المزايا / المنافع/الإرجاع النقدي في أي وقت ولأي سبب من الأسباب بعد مرور فترة الإشعار المطلوبة وفقاً لأنظمة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي

يتم تزويد الإرجاع النقدي وفقاً لرموز التاجر أدناه المحددة من قبل فيزا. ولا يتحمل مصرف أبوظبي الإسلامي أي مسؤولية إذا لم يتم تسجيل المعاملة باستخدام رمز التاجر المناسب.

التجار المحددون: أي متجر أو أي منفذ بيع أو أي سوق مسجل لدى فيزا ضمن فئات معينة مثل محلات السوبر ماركت والخدمات الحكومية (مثل المخالفات والضرائب والصكوك) والخدمات العامة، والتعليم، ومحطات الخدمة/ والوقود، والوكلاء العقاريين، ووسائل النقل العام (مثل سيارات الأجرة والمترو والحافلات)، رسوم الطرق/ سالك، الجمعيات الخيرية/ الدينية

النفقات المحلية: رمز العملة 784 (المعاملات بالدرهم الإماراتي)

النفقات الدولية: رموز العملات باستثناء 784 (المعاملات بغير الدرهم الإماراتي)

ADIB accepts no responsibility for any tax liability caused/ incurred by an individual or business relating to the Cashback benefits.

The Cashback benefits will not be applicable / given to ADIB Business Covered Cardholders if the Card is delinquent, blocked or closed and consequently shall not be posted to the Card Account.

ADIB reserves the right to refuse payment of the Cashback where it has reason to believe that the Cardholder has breached or tried to breach these terms and conditions or the terms of use of Cardholder's account / Covered Card or attempted to circumvent operational procedures. All decisions by ADIB in this regard are final.

لا يتحمل مصرف أبوظبي الإسلامي أي مسؤولية عن أي التزام ضريبي يسببه / يتكبده فرد أو شركة تتعلق بمزايا الإرجاع النقدي

لن يتم تطبيق مزايا الإرجاع النقدي أو منحها لحاملي البطاقة المغطاة للأعمال من مصرف أبوظبي الإسلامي إذا كانت البطاقة متأخرة في السداد أو تم إيقافها بشكل دائم أو تم إغلاقها، وبالتالي لن يتم ترحيل الإرجاع النقدي إلى حساب البطاقة.

يحتفظ مصرف أبوظبي الإسلامي بالحق في رفض دفع مبلغ الإرجاع النقدي عندما يكون لديه سبب للاعتقاد بأن حامل البطاقة قد أخل أو حاول الإخلال بهذه الشروط والأحكام أو شروط استخدام حساب حامل البطاقة / البطاقة المغطاة أو حاول التحايل على الإجراءات التشغيلية. إن جميع قرارات مصرف أبوظبي الإسلامي في هذا الصدد نهائية.